
Styremøte Gol JFF, 23.8.2021 
 

Sted: skytterbanen 

Tilstede: Christoffer, Hallgrim, Wibekke, Christer, Martin, Jan Erik 

 

Skytterbanen: Lamper er montert. Målet er at det vil forlenge sesongen for leirdueskyting utover 

høsten/vinteren. 

Jegerprøvekurs: 14 deltagere. Veldig bra at vi endelig har klart å arrangere kurs etter mange avlysninger 

pga COVID-19. 

Dalføret: Har vært byggeaktivteter i Dalføret av grunneier. Vi har ikke fått avtalt utleie av hyttene i 

sommer, da grunneier ikke har svart ved henvendelse. Vi har nå fått svar, og avtale om tilgang på 

hyttene og jakt fra 10. til 24. september. Pluss to uker i oktober og en helg i oktober forbeholdt 

introjakt. Christoffer sender mail til grunneier om rabatt på leige, da vi ikke har fått disponert hyttene 

for uleige i sommer. 

Jan Erik har sett på byggene i Dalføret. Litt lite inventar. Jan Erik lager forslag til innkjøpsliste inn. 

Solgt jaktkort og hytteutleie for 12000 til nå. 

Fiskekortsalget er ca. 14000 til nå. 

Jan Erik og Morten var på kultiveringskurs i vår. 

Jan Erik har ikke kommet i kontakt med grunneier vi tidligere har vært i kontakt med ang. klubbhus. Vi 

holder utkikk etter andre egnede. Forslag om å sette inn annonse i avisa. Sekretær lager forslag til 

annonse. 

NJFF har byttet ut publiseringsløsningen med ny. Hallgrim og Christoffer går gjennom og legger ut info. 

Faste styremøter, 1. torsdag i mnd. 19:30. Neste styremøte blir torsdag 7. oktober. 

 


